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Zápis z jednání školské rady 20. 6. 2024 

 

Přítomni: Mgr. Radka Štaifová, Mgr. Jana Recmanová, Tereza Křížová, Mgr. Čestmír Kouba 

 

Omluveni: Mgr. et Mgr. Lucie Kantorová, Mgr. Radek Mráz, MBA 

 

1. Investice 

a. Multifunkční sportoviště – předání 15. 8. 2024 

b. Školní jídelna – stavební práce zahájeny, předání cca 15. 9. 2024 

Rada byla řed. Janouškem informována o stavu harmonogramu a formou náhradního stravování žáků 

na začátku září – nabídnutí svačin. Bylo sděleno riziko průtahu prací kvůli složitým technickým 

řešením a závislosti na zahraničních dodavatelích. 

Rodiče budou informováni prostřednictvím stránek GLP 

 

2. Obědy v září – nahlášeno rodičům, poptává se bufet nebo komerční dodavatel 

Více info viz bod 1. Zvažuje se poptání komerčního dodavatele, protože školní bufet nemá 

dostatečnou kapacitu k obsloužení žáků. 

 

3. Přijímací zkoušky – velký zájem, nyní v řešení 7 odvolání 

Všechny budoucí první ročníky jsou naplněny. Řed. Janoušek pozitivně hodnotí pokrok proti 

loňskému roku, zároveň seznámil radu s nárůstem byrokratické zátěže. 

 

4. Maturitní zkoušky – úspěšné, jeden žák bude dělat maturitu v září a jedna žákyně z jednoho předmětu  

 

5. Články na veřejné síti o 2 vyučujících – problém v náročnosti a komunikaci, zřizovatel byl se situací 

seznámen 

Rada se seznámila s kritickými články. 

Nepovažuje email Dr. Čapka zaslaný členům rady 19. 6. ve večerních hodinách jako podnět ohledně 

nevhodného chování vůči žákům 
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Mgr. Recmanová  

• rada nebyla svolána kvůli článkům, což je možné doložit 

• přečteno sdělení omluveného Mgr. Mráze: Můj osobní názor – Tato paní (Mgr. Hellusová) 

do středoškolského vzdělání rozhodně nepatří, a to zejména z důvodu svého chování ke studentům, 

které do 21. století nepatří 

• školské radě nebyl dodán podnět ohledně nevhodného chování vůči žákům 

Následně byl požádán řed. Janoušek, aby podal vysvětlení 

 

Mgr. Janoušek 

• Informace o pohovorech s dotčenými vyučujícími, dále o přijatých opatřeních, která jsou uvedena 

v zápisu z pohovorů 

• Informoval školskou radu o současné situaci. Dále seznámil školskou radu o vyjádření školy. 

Vyjádření v příloze. Školská rada toto vyjádření bere na vědomí 

• Rodičům bude vyjádření zasláno prostřednictvím komunikačního systému Komens v aplikaci 

Bakaláři do konce června 2024 

• Dr. Čapek nabídl analýzu školního klimatu, navrhované řešení škola plánuje aplikovat, ale od jiné 

organizace 

• Poukazuje na problematické odzdrojování a manipulativnost diskuze (především zrušení diskuze 

k příspěvku ohledně Mgr. Fajtové, kde bylo množství podporujících komentářů od absolventů) 

• Poukazuje na selektivnost kritických textů 

 

Mgr. Štaifová  

• Reakce na opatření – zvýšení hospitační činnosti – neřeší problém, znamená další zátěž pro vedení 

školy a předsedy předmětových komisí 

• Jako zástupce rodičů vyjadřuje nespokojenost s jednáním Mrg. Hellusové a Mgr. Fajtové, rodiče 

nezletilých žáků ji kontaktovali, sdělovali své zkušenosti s přístupem těchto vyučujících k žákům, 

u Mgr. Fajtové i k rodičům a žádali tento problém na školské radě urychleně řešit 

• Žáci i rodiče se bojí ozvat proti chování dotčených vyučujících, protože to vede k zhoršení situace. 

Poukazuje na zkušenosti z třídních schůzek 
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• Interpretuje medializaci situace ze strany absolventů školy jako volání o pomoc v okamžiku, kdy se 

jim už vyučující nemůžou mstít 

• Mgr. Fajtová se podle rodičů chová k žákům vyloženě nevhodně, buduje atmosféru strachu 

• Rodiče jsou rádi, že celá situace vyšla najevo, a věří, že se bude řešit 

• Na dotaz, proč nejsou podány stížnosti vedení/třídních učitelů/poradenskému pracovišti školy 

oficiální cestou poukazuje na obavy rodičů z eskalace nevhodného chování dotčených učitelů 

(podobně jako v případě žáků) 

• Vyjadřuje jako zástupce rodičů, že školu jako celek hodnotí pozitivně. Jedná se o selhání jednotlivců 

• Obsah a náročnost učiva daných vyučujících nejsou problém, problémem je chování těchto 

dvou vyučujících vůči žákům a jejich reakce na snahu rodičů tento problém řešit 

 

T. Křížová 

• Souhlasí s Mgr. Štaifovou 

• Obě vyučující vzbuzují strach 

• Je potřeba změnit chování a přístup ke studentům 

• Sdělení osobní negativní zkušenosti s Mgr. Hellusovou – ponižující ústní zkoušení 

 

Mgr. Janoušek – reakce 

• Pokud vedení nemá zdroje a podklady podané oficiální cestou je obtížné následně jednat. V tomto 

případě jde o zacyklení problému (Mgr. Štaifová souhlasí) 

• Jmenuje postupy, kterými se v poslední době dosáhlo uspokojivého řešení problematické situace 

(např. společný dopis rodičů ohledně situace ve třídě podaný třídní učitelce a adresovaný vedení 

školy) 

• Odmítá zahájení interního vyšetřování bez podkladů pro disciplinární řízení 

 

Mgr. Kouba 

• Navrhuje přidat jako součást řešení supervize pro členy pedagogického sboru 
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Mgr. Recmanová 

• Rodiče mohou kontaktovat třídní učitele 

 

6. Schválení dodatků č. 4 k ŠVP 4leté a 8leté gymnázium 

Rada schvaluje (4 pro). 

 

7. Různé 

Nové volby do školské rady – Do konce června bude vyhlášena elektronická volba u rodičů nezletilých 

žáků; budou osloveni zletilí studenti. 

 

 

 

V Plzni 20. 6. 2024     Zapsal: Mgr. Čestmír Kouba 

       Ověřila: Mgr. Jana Recmanová 

 


